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PROTOKÓŁ NR VII/2015 

Z SESJI RADY DZIELNICY X 

SWOSZOWICE  

7 maja 2015 roku 
(sala konferencyjna Rady i Zarządu Dzielnicy X ul. Inicjatywy Lokalnej 5) 

godz. 19:20–21:45 

 
Ad. 1 Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

Pan Przewodniczący Maciej Nazimek o godzinie 19:20 stwierdził quorum i otworzył obrady 

VII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice słowami: „Otwieram VII sesję Rady Dzielnicy X 

Swoszowice”. Na sali obrad obecnych było 20 członków Rady.  

Nieobecny Pan Waldemar Domański. 

Goście: Mieszkańcy Dzielnicy X. 

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad VII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący zgodnie z zapisami Statutu Dzielnicy X poddał pod głosowanie wnioski 

do Rady o odstąpienie od terminu 8 dni na przedłożenie Przewodniczącemu poniższych 

projektów uchwał. 

 

Projekt Komisji Budżetowej. 

Druk nr 67 

w sprawie wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2016.  

 

Głosowanie: 20-głosów za (jednogłośnie). 

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Budżetowej. 

Druk nr 68 

w sprawie korekty uchwały nr IV/39/2015 z dnia 10 lutego 2015 r. z późn. zm. w sprawie 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X Swoszowice na rok 

2015. 

 

Głosowanie: 20-głosów za (jednogłośnie). 

Wniosek został przyjęty. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt porządku obrad  

z uwzględnieniem przyjętych ww. wniosków. 

 

Głosowanie: 20-głosów za (jednogłośnie). 

Porządek obrad został przyjęty w następującym kształcie: 
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Porządek obrad 

VII sesji   

Rady Dzielnicy X Swoszowice 

7.05.2015 r. 

 

1. Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

2. Przedstawienie  porządku obrad VII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

3. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

4. Projekty uchwał Rady. 

Druk nr 67 

w sprawie wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2016.  
/projekt Komisji Budżetowej/ 

Druk nr 68 

w sprawie korekty uchwały nr IV/39/2015 z dnia 10 lutego 2015 r. z późn. zm. w sprawie 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X Swoszowice na rok 

2015. 

/projekt Komisji Budżetowej/ 

5. Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

6. Oświadczenia i komunikaty.         

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z VI sesji Rady 

Dzielnicy X Swoszowice. 

 

Nikt się nie zgłosił.  

 

Wobec braku uwag protokół z VI sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice został przyjęty. 

 

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 4 Projekty uchwał Rady. 
Pierwszy projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Budżetową. 

Druk nr 67 

w sprawie wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2016.  
Pan Przewodniczący oddał głos Panu Wojciechowi Liszce.  

 

Pan Wojciech Liszka przeczytał niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący poinformował, iż do przedmiotowego projektu uchwały wpłynęły 

poprawki autorstwa: Pani Anny Żurad, Pana Jana Mikuły, Pana Józefa Jałochy (pięć 

poprawek), oraz wspólna Panów: Józefa Jałochy, Przemysława Brożka i Pana Artura 

Markiewicza. Następnie poprosił autorów poprawek o ich odczytanie. 

 

Autorzy poprawek kolejno odczytali przygotowane poprawki w następującej kolejności:  

Pani Anna Żurad, Pan Jan Mikuła, Pan Józef Jałocha (pięć poprawek) oraz Pan Artur 

Markiewicz (odczytał wspólną ww. poprawkę oraz drugą poprawkę do druku nr 68). 
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Następnie Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Artur Markiewicz, Pan Dominik Galas, Pan Bogumił Bania, Pan Przewodniczący, Pan 

Józef Jałocha, Pan Marcin Szewczyk, Pan Józef Jałocha, Pan Przemysław Brożek, Pan 

Przewodniczący, Pan Dominik Galas, Pan Bogumił Bania, Pan Przewodniczący, Pan Tadeusz 

Murzyn, Pan Andrzej Drąg, Pan Jan Mikuła. 

 

Podczas dyskusji Pan Artur Markiewicz uzasadnił przygotowanie poprawki mające na celu 

przeznaczanie środków na dokończenie wykonania monitoringu na obiekcie KS 

Wróblowianka, podkreślając konieczność zakończenia przedmiotowego zadania. Następnie 

omówiono kwestię przeznaczenia środków na dodatkowe zajęcia sportowe w odniesieniu do 

poszczególnych placówek na terenie Dzielnicy X oraz kwestie związane z przeznaczeniem 

środków na remonty dróg. Pan Józef Jałocha uzasadnił przygotowanie poprawek mających na 

celu sfinansowanie zaproponowanych przez siebie zadań tj. Dzień Dziecka i Sportu w SP nr 

43, zakup kamery w celu nagrywania sesji Rady Dzielnicy X, opracowanie koncepcji 

architektonicznej dla terenu byłego Dworu Rajsko jako obiektu sportowego i terenu 

rekreacyjnego, Spartakiada i Piknik Rodzinny dla mieszkańców osiedli Barycz, Kosocice, 

Rajsko i Soboniowice oraz projekt przyłącza kanalizacyjnego do budynku klubowego KS 

Rajsko. Podczas dalszej dyskusji omówiono m.in. brak celowości przeznaczania środków na 

opracowanie koncepcji architektonicznej dla terenu byłego Dworu Rajsko jako obiektu 

sportowego i terenu rekreacyjnego, przy braku zapewnienia środków na jej realizację. 

Następnie omówiono kwestię związaną z nieproporcjonalnym podziałem środków na 

poszczególne osiedla. Omówiono również propozycję zadania – zakup kamery w celu 

nagrywania sesji Rady Dzielnicy X. Pan Tadeusz Murzyn poinformował, iż wystąpiono  

z pismem o wycenę budowy chodnika wzdłuż ulicy Bochnaka. W związku z faktem, iż  

w ocenie radnych Dzielnicy X jest zapotrzebowanie na tą inwestycję Komisja Infrastruktury 

planuje wprowadzić zadanie do WPF i WPI na lata następne. 

 

Pan Jan Mikuła złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji, a następnie po chwili 

namysłu wycofał złożony przez siebie ww. wniosek.  

 

Podczas dalszej dyskusji udział wzięli: 

Pan Bogumił Bania, Pani Angelika Kuczaj, Pan Przewodniczący, Pan Józef Jałocha, Pan 

Andrzej Balicki, Pan Andrzej Drąg, Pan Wojciech Liszka, Pan Artur Markiewicz.  

 

W dalszej dyskusji kontynuowano omawianie kwestii przeznaczenia środków na dodatkowe 

zajęcia sportowe w odniesieniu do poszczególnych placówek na terenie Dzielnicy X, 

propozycję zadania – zakup kamery w celu nagrywania sesji Rady Dzielnicy X oraz 

propozycji sfinansowania zakończenia wykonania monitoringu na obiekcie KS 

Wróblowianka. 

 

Po zakończeniu dyskusji Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę autorstwa 

Pani Anny Żurad. 

 

Głosowanie: 20-głosów za (jednogłośnie). 

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę autorstwa Pana Jana 

Mikuły. 
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Głosowanie: 20-głosów za (jednogłośnie). 

Poprawka została przyjęta. 

 

W dalszej kolejności Pana Przewodniczący poddał pod głosowanie pięć poprawek 

zgłoszonych przez Pana Józefa Jałochę. 

 

Głosowanie: 4-głosy za, 16-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 

Poprawka nr 1 została odrzucona. 

 

Głosowanie: 4-głosy za, 16-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 

Poprawka nr 2 została odrzucona. 

 

Głosowanie: 4-głosy za, 15-głosów przeciw, 1-głos wstrzymujący się. 

Poprawka nr 3 została odrzucona. 

 

Głosowanie: 4-głosy za, 16-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 

Poprawka nr 4 została odrzucona.  

 

Głosowanie: 3-głosy za, 16-głosów przeciw, 1-głos wstrzymujący się. 

Poprawka nr 5 została odrzucona. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę autorstwa Panów: Józefa 

Jałochy, Przemysława Brożka i Pana Artura Markiewicza. 

 

Głosowanie: 4-głosy za, 16-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 

Poprawka została odrzucona. 

 

W dalszej kolejności Pan Przewodniczący omyłkowo poddał pod głosowanie kolejną 

poprawkę autorstwa Panów: Józefa Jałochy, Przemysława Brożka i Pana Artura Markiewicza 

do druku nr 68 

 

Głosowanie: 4-głosy za, 16-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 

Poprawka została odrzucona. 

 

Po procedowaniu ww. głosowań Pan Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod 

głosowanie z uwzględnieniem przyjętych poprawek. 

 

Głosowanie: 16-głosów za, 0-głosów przeciw, 3-głosy wstrzymujący się. 1 osoba nie wzięła 

udziału w głosowaniu. 

Uchwała nr VII/66/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Budżetową. 

Druk nr 68 

w sprawie korekty uchwały nr IV/39/2015 z dnia 10 lutego 2015 r. z późn. zm. w sprawie 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X Swoszowice na rok 

2015. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Marcinowi Szewczykowi.  

Pan Marcin Szewczyk przeczytał niniejszy projekt uchwały.  
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Pan Przewodniczący poinformował, iż do przedmiotowego projektu uchwały wpłynęła 

poprawka autorstwa Pana Marcina Szewczyka, prosząc autora poprawki o jej odczytanie. 

 

Pan Marcin Szewczyk odczytał złożoną poprawkę swojego autorstwa i uzasadnił jej 

przygotowanie. 

 

Pan Artur Markiewicz poinformował Przewodniczącego, iż druga procedowana przy 

poprzednim projekcie uchwały poprawka została złożona do druku nr 68. 

 

Pan Przewodniczący ogłosił 3 minuty przerwy. 

 

(po przerwie) 

 

Pan Przewodniczący wznowił obrady i poinformował, iż omyłkowo poddał pod głosowanie 

przy procedowaniu druku nr 67 drugą poprawkę autorstwa Panów: Józefa Jałochy, 

Przemysława Brożka i Pana Artura Markiewicza zgłoszoną do druku nr 68. Następnie 

zaznaczył, iż odrzucenie jej w głosowaniu w żaden sposób nie wpłynęło na przyjęcie 

poprzedniej uchwały, dlatego też rozstrzygnięcie Rady Dzielnicy X w formie poprzedniej 

uchwały jest ważne. 

 

Następnie poprosił o odczytanie przedmiotowej poprawki autorstwa Panów: Józefa Jałochy, 

Przemysława Brożka i Pana Artura Markiewicza. 

 

Pan Artur Markiewicz odczytał złożoną ww. poprawkę. 

 

Następnie Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału  

w dyskusji poddał poprawkę autorstwa Pana Marcina Szewczyka pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 2-głosy wstrzymujące się. 

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę autorstwa Panów: Józefa 

Jałochy, Przemysława Brożka i Artura Markiewicza. 

 

Głosowanie: 4-głosy za, 16-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 

Poprawka została odrzucona. 

 

Po procedowaniu ww. głosowań Pan Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod 

głosowanie z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

 

Głosowanie: 16-głosów za, 0-głosów przeciw, 4-głosy wstrzymujące się. 

Uchwała nr VII/67/2015 została podjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 5 Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

Pan Przewodniczący zapytał się, czy ktoś chciałby zabrać głos. 
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Wobec braku chętnych do zabrania głosu przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 6 Oświadczenia i komunikaty. 

Pan Przewodniczący zapytał się, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

 

Pan Józef Jałocha odniósł się do artykułu prasowego dot. jego uczestnictwa w komisji Rady 

Miasta Krakowa przedstawiając całą sytuację jaka miała miejsce. Następnie przeczytał 

oświadczenie Pana Bogumiła Bani dot. budynku przy ul. Krzemienieckiej oraz oświadczenie 

swojego autorstwa w tej sprawie. 

 

Pan Przewodniczący wyjaśnił zasady obiegu korespondencji w Radzie Dzielnicy X. 

 

Pan Jan Mikuła poprosił radnych o zapoznanie się z listą dot. budowy wodociągu i kanalizacji 

sanitarnej otrzymaną z MPWiK S.A. 

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

Pan Józef Jałocha, Pan Jan Mikuła, Pan Józef Jałocha, Pan Tadeusz Murzyn, Pan Józef 

Jałocha, Pan Andrzej Jończyk, Pan Józef Jałocha, Pan Bogumił Bania, Pan Przewodniczący, 

Pan Józef Jałocha. 

 

Podczas dyskusji omówiono również m.in. problem z odwodnieniem ulicy Podgórki oraz 

ewentualne kierunki rozwiązań przedmiotowego problemu. Następnie omówiono kwestie 

związane z rozwiązaniami projektowymi przygotowywanej do przebudowy ulicy 

Myślenickiej.  

 

Mieszkanka osiedla Swoszowice zadała kilka pytań Przewodniczącej Komisji Kultury nie 

dotyczących bezpośrednio działalności Rady Dzielnicy X. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Andrzej Drąg, Mieszkaniec Dzielnicy X, Pan Przewodniczący, Mieszkanka osiedla 

Swoszowice, Pani Agnieszka Pogoda-Tota, Mieszkanka osiedla Swoszowice, Pani Angelika 

Kuczaj, Pan Bogumił Bania, Pan Artur Markiewicz, Pan Przewodniczący, Pan Dominik 

Galas, Pan Marcin Szewczyk, Pan Przewodniczący, Pan Dominik Galas, Pan 

Przewodniczący, Pani Anna Żurad, Pani Agnieszka Pogoda-Tota, Pan Dominik Galas, Pan 

Dariusz Rejek, Pan Przewodniczący, Pani Angelika Kuczaj, Pan Artur Markiewicz, Pan 

Andrzej Drąg, Mieszkaniec Dzielnicy X, Pani Angelika Kuczaj. 

 

Podczas dyskusji poruszono kwestię dofinansowania zadań na terenie osiedla Kliny  

w odniesieniu do terenu osiedla Rajsko oraz braku udzielenia odpowiedzi przez 

Przewodniczącą Komisji Kultury na zadane pytania. Następnie poruszono kwestie związane  

z płaceniem podatków przez mieszkańców Dzielnicy X oraz wysokością środków jakie do 

dyspozycji otrzymuje Rada Dzielnicy X. Omówiono również kwestię związaną z organizacją 

Dożynek Miejskich na terenie Dzielnicy X. Następnie powrócono ponownie do dyskusji  

w sprawie dofinansowania dodatkowych zajęć sportowych w odniesieniu do poszczególnych 

placówek na terenie Dzielnicy X oraz kwestię związaną ze zbyt niskim przeznaczaniem 

środków na zadania w osiedlu Rajsko w ubiegłej kadencji. Podczas dalszej dyskusji 

omówiono potrzeby poszczególnych placówek oświatowych na terenie Dzielnicy X oraz 

odniesiono się do sposobu podziału środków na poszczególne zadania planowane do realizacji 

w 2016 roku. 

 

 



 8 

Po zakończonej dyskusji  Pan Przewodniczący zakończył sesję słowami „Zamykam VII sesję 

Rady Dzielnicy X Swoszowice” zwołaną na 7 maja 2015 r. na godz. 19.00. 

 

Koniec sesji godzina 21:45.  

 

Protokolant:                                                                 Prowadzący obrady: 

Adam Kan                Przewodniczący Rady i Zarządu 

Dzielnicy X Swoszowice 

 

      Maciej Nazimek 

 

 

 

   

 


